

vergadering van
9 november 2016

Aanwezig

*Alici Dursun, Blommaert
Bart (secretaris), Bourlau
Stephan, Carteus Paul,
De Buck Marc, De Cock
Goedele (voorzitter), De
Sutter Hilde, Dhondt
Freija, Franck Rik,
Haentjens Magda, Maes
Luc, Moens Kurt, Moens
Tim, Scheire Eric, Van
Boven Lena, Van De
Populiere Marleen,
Verhoeve Martine,
Zenner-De Gryze Gerda
(ondervoorzitter), De
Troyer Greet (voorzitter
Provincieraad)*

Verontschuldigd:

*Baeyens Veerle, De
Merlier Vera*

Plaatsvervangende

leden:
Otte Dirk

**Provincieraadsleden –
niet leden:**

Gedeputeerden:

*Vercamer Alexander,
Couckuyt Eddy, Hertog
Peter*

Verontschuldigd:

*Dauwe Jozef,
Bruggeman Hilde*

Ambtenaren-Technici:

*Lauwers Elke, Delbaere
Caroline, Fabri Hanne,
Goethals Kristof,
Cornelis Peter*

*Derudder Luc
ambtenaar-verslaggever*

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering

kenmerk 2016/ vsl 9 november 2016
betreft **2de commissie – niet-grondgebonden materies**

- Mevrouw Goedele De Cock opent om 18.00u de vergadering en heet iedereen welkom.
1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 26 oktober 2016

Goedgekeurd.
 2. Onderwijs – patrimonium
PSBLO De Zonnewijzer te Eeklo
Dakrenovatie paviljoen 7
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van open aanbesteding

De heer Kurt Moens vraagt of er in het bestek ook rekening wordt gehouden met de negatieve eigenschappen van groendaken. De heer Kristof Goethals antwoordt dat het onderhoud van groendaken in de beginfase iets intensiever is, maar dat dit na verloop van tijd normaliseert.
 3. Onderwijs – reglementering
Vaststelling van het reglement m.b.t. de subsidiëring van techniekacademies, inwerkingtreding op 01 januari 2017 en opheffing van het reglement van 25 maart 2015

De heer Kurt Moens stelt vast dat het reglement in positieve zin wordt bijgesteld, maar informeert of de techniekacademies succesvol zijn.

Mevrouw Caroline Delbaere antwoordt dat de opkomst goed meevalt – vandaag waren er bijvoorbeeld 75 deelnemers in Geraardsbergen. De opkomstcijfers zullen nog worden bezorgd.
 4. Provinciaal domein Puyenbroeck te Wachtebeke – patrimonium
Design & Build van waterspeeltuin/avonturenspeeltuin
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met bekendmaking

De heer Kurt Moens vraagt of er veel leerlingen afhaken tijdens het traject. Mevrouw Caroline Delbaere antwoordt dat dit gebeurt, maar de workshops toch meer effect sorteren als alle workshops gevolgd worden.

Geen opmerkingen

5. Recreatiedomeinen – logistiek
Afvalophaling en –verwerking, starten procedure voor een overeenkomst van 4 jaar
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van open aanbesteding met de prijs als enig gunningscriterium

Geen opmerkingen

6. Erediensten
Islamitische Geloofsgemeenschap Hicret Camii te Sint-Niklaas
Verlenen van gunstig advies aan de jaarrekening 2015

Geen opmerkingen

7. Erediensten
Orthodoxe Kerkfabriek Heilige Apostel Andreas en Heilige Materne te Aalst
Akteneming van het budget 2016 en van het verslag over de concrete toepassing van de betrokkenheid bij het geheel van de lokale gemeenschap en van de bemerkingen daarbij van de Deputatie

De heer Kurt Moens vraagt – hierin bijgetreden door de heer Rik Franck - wat er precies is verkeerd gelopen in dit dossier.

Mevrouw Elke Lauwers verduidelijkt dat het criterium “betrokkenheid bij de lokale gemeenschap” niet enkel wordt beoordeeld op het tijdstip van de erkenning van de geloofsgemeenschap, maar dat er jaarlijks een verslag hierover moet worden ingediend. Die laatste verplichting was tot op heden niet onder de aandacht geweest tot de diensten van de heer Gouverneur dit in herinnering hebben gebracht. Vanaf het budget 2017 moet dit verslag worden toegevoegd aan het dossier.

Onze diensten begeleiden de erediensten bij de opmaak van die documenten. Er zijn wat interne problemen geweest bij de geloofsgemeenschap. Op initiatief van de metropoliet zijn we ongevraagd gevat. Het koninklijk besluit stelt dat de Deputatie aan de Gouverneur zijn bevindingen moet overmaken. Voor het vorige is het KB onduidelijk op dit vlak. Niettemin wordt de provincieraad gevraagd akte te willen nemen van de opmerkingen die de Deputatie heeft geformuleerd.

Dus vanaf nu zal dit verslag “betrokkenheid bij de lokale gemeenschap” systematisch deel uitmaken van het dossier.

De heer Kurt Moens informeert of er regels zijn om te bepalen of een geloofsgemeenschap maatschappelijk relevant is. Het koninklijk besluit geeft ons enkel een kader waarbinnen we moet werken, onze medewerkers moeten hier zelf een lijn in zien te trekken. In elk geval moet de relevantie kwalitatief onderbouwd worden.

De heer Rik Franck stelt vast dat wij nu pas het budget 2016 goedkeuren en vraagt of dit de normale gang van zaken is. Mevrouw Elke Lauwers antwoordt dat er vertraging is door de interne problemen bij de geloofsgemeenschap (we hebben de stukken pas laat ontvangen).

De heer Kurt Moens vraagt of er wettelijke termijnen zijn of sancties als de deadline niet wordt gehaald. Mevrouw Elke Lauwers antwoordt dat indien een geloofsgemeenschap de begroting niet indient, ze problemen kunnen krijgen met de financiering van hun werking. Er is op zich geen sanctie voorzien.

Gedeputeerde Vercamer vult aan dat elke geloofsgemeenschap ook een meerjarenplanning moet opstellen. Het budget 2016 past binnen de meerjarenplanning.

8. Erfgoedcentrum Ename – personeelsproject
Erkend onroerend erfgoeddepot Provinciaal Erfgoedcentrum Ename
Vaststelling van de contractuele personeelsbezetting en bepalen van de looptijd

De heer Paul Carteus vraagt of dit project volledig gesubsidieerd wordt door de Vlaamse overheid. Dit is niet het geval, de Vlaamse overheid komt tussen voor een bedrag van 85 000 EUR.

De heer Paul Carteus stelt vast dat dit project verder bouwt op een bestaand proefproject en vraagt of dit project ook gesubsidieerd was en of het zal worden verdergezet.

Dit zal worden nagevraagd bij gedeputeerde Dauwe en toegevoegd aan het verslag (hieronder in cursief).

De heer Rik Franck wenst nogmaals aan te dringen op de aanwezigheid van gedeputeerde Dauwe tijdens de vergaderingen van de 2^e commissie.

Aanvullende toelichting:

De provincie Oost-Vlaanderen wordt nog tot en met 2016 gesubsidieerd voor het uitvoeren van het Proefproject Archeologiedepot. Dit project vervulde als proeftuinproject een wezenlijke rol in tot stand komen van luik depots van het onroerenderfgoeddecreet.

Ondertussen is het depot van Provinciaal Erfgoedcentrum erkend als onroerenderfgoeddepot. Als een onroerenderfgoeddepot erkend is, kan het een subsidie aanvragen. Doordat het Provinciebestuur van Oost-Vlaanderen tot en met het werkjaar 2016 een jaarlijkse subsidie ontvangt voor het uitvoeren van het proefproject archeologiedepot, kon zij pas vanaf het werkjaar 2017 een werkingssubsidie aanvragen als erkend onroerenderfgoeddepot.

Het proefproject stopt op 31 december 2016. De werking van het proefproject archeologiedepot en het

onroerenderfgoeddepot in het Provinciaal Erfgoedcentrum lopen in elkaar over.

9. Onroerend erfgoeddepotbeleid
Goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst en de doelstellingennota tussen de Vlaamse overheid en het erkende onroerend erfgoeddepot Ename voor de periode 2017 – 2022

De heer Kurt Moens vraagt of het territorium provinciaal gebonden is of niet.

Dit zal worden nagevraagd bij gedeputeerde Dauwe en toegevoegd aan het verslag.

Aanvullende toelichting:

Het territorium is provinciaal gebonden. Elk depot heeft een depotprofiel opgesteld waarin de grenzen van het depot zijn opgenomen. Voor het depot in het Provinciaal Erfgoedcentrum Ename is het werkingsgebied bepaald op :

-voor archeologisch erfgoed alle gemeenten van Oost-Vlaanderen waar geen (inter)gemeentelijke onroerenderfgoeddienst werkzaam is.

-voor beschermd onroerend erfgoed alle gemeenten van Oost-Vlaanderen waar geen ander onroerenderfgoeddepot de verantwoordelijkheid voor opneemt.

10. Archeologie – Intergemeentelijke projectvereniging ADW/Erfpunt:

- Verlenging lidmaatschap voor 2016 en 2017 en onder voorbehoud van wijzigingen in het DIS
- Aanduiding van 2 bestuurders in Erfpunt

De heer Paul Carteus merkt op dat Erfpunt een intergemeentelijk project is en vraagt of er in Oost-Vlaanderen nog dergelijke samenwerkingsverbanden zijn binnen de erfgoedsector. Gedeputeerde Hertog merkt op dat in het verleden in het Meetjesland de Archeologische Dienst Kale-Leie een vergelijkbare werking had.

De heer Luc Maes merkt op dat sommige gemeenten hiervoor een beroep doen op hun streekintercommunale.

De heer Paul Carteus vraagt of er overleg is tussen het Erfgoedcentrum Ename en ADW rond erfgoed. Dit zal nagevraagd worden bij gedeputeerde Dauwe en toegevoegd aan het verslag.

Aanvullende toelichting:

Er is regelmatig overleg tussen het Provinciaal Erfgoedcentrum Ename en de ADW rond erfgoed. Het Provinciaal Erfgoedcentrum coördineert een overleg, het klein netwerk, tussen de onroerenderfgoeddepots in Oost-Vlaanderen waar de ADW deel van uitmaakt. De heer Luc Bauters, de provinciaal archeoloog en verbonden aan het onroerenderfgoeddepot te Ename, volgt als waarnemer de vergaderingen van Erfpunt.

11. Noord-Zuidsamenwerking
Regionale samenwerking met de partners in Ecuador
Vastlegging van de samenwerkingsmodaliteiten voor de periode 2017 – 2019

De heer Tim Moens vindt het positief dat er een afbouwscenario is en dat onze lokale partners sterker worden, maar stelt vast dat hier een geschillenregeling wordt voorgesteld waar dit in andere dossiers niet zo is.

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat dit wordt voorgesteld op vraag van Protos. Het wordt nu iets complexer met de oprichting van Protos-Ecuador. Protos is juridisch verantwoordelijk voor het goede beheer en voor de verantwoording van de middelen. De coördinatie van het programma in Ecuador delegeert Protos aan ProtosEC, de coördinatie van de activiteiten in België coördineert Protos zelf.

De heer Tim Moens stelt vast dat de overhead voor Protos wordt vastgelegd, maar blijktbaar is dit voor de partners in Ecuador zelf niet voorzien. Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat dit deel uitmaakt van het dossier dat wordt uitgevoerd. Is een andere verhouding die in het concrete project zelf zal worden omschreven.

12. Noord-Zuidsamenwerking
Regionale samenwerking met de partners in Rwanda
Vastlegging van de samenwerkingsmodaliteiten voor de periode 2017 – 2019

De heer Tim Moens merkt op dat het kaartje op blz 3 moeilijk leesbaar is. Daarnaast stelt hij vast dat in dit dossier geen overhead-percentages werd opgenomen in de samenwerkingsmodaliteiten.

Gedeputeerde Couckuyt merkt op dat dit een heel andere vorm van samenwerking is, een overhead zit hier dus niet in .

13. Noord-Zuidsamenwerking
Regionale samenwerking met de partners in de Cordilleraregio in de Filipijnen
Vastlegging van de samenwerkingsmodaliteiten voor de periode 2017 – 2019

De heer Rik Franck informeert in welke mate we zicht hebben op de veiligheidsproblematiek in de regio.

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat we de situatie op de voet volgen. Momenteel zou de overheid er zich vrij verantwoordelijk gedragen. De oproepen van de president richten zich vooral naar drugsdealers. We houden eventuele schendingen van mensenrechten nauwlettend in het oog.

14. Noord-Zuidsamenwerking
Reglementering
Opheffing m.i.v. 01 januari 2017 van het reglement van 14 juni 2000 "Subsidiëring educatieve en sensibiliserende projecten of

programma's in het verlengde van de regiogerichte Noord-Zuidsamenwerking"

Geen opmerkingen

15. Personen met een handicap
Stimuleren van intersectorale samenwerking in functie van personen met een handicap
Toekenning van een impulssubsidie aan de vzw PopovGGZ voor de verderzetting van het project "Link"

De heer Kurt Moens vindt dit een waardevol project maar vraagt of het ondersteunen van 8 cliënten niet wat weinig is.

Gedeputeerde Couckuyt antwoordt dat het om 8 casussen gaat op basis waarvan een methodiek kan worden ontwikkeld voor net-overschrijdende zorg. Concreet gaat het hier om de kostprijs voor een halftijds equivalent.

16. Team Sociale planning en Netwerking – Regionaal Welzijnsoverleg
Vervanging van 1 lid van de algemene vergadering

Geen opmerkingen.

17. Varia

De heer Paul Carteus informeert naar een stand van zaken overdracht MFC Heynsdaele.

Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat de besprekingen lopende zijn. Opzet is om het MFC Heynsdaele over te dragen aan het MFC Wagenschot. De school Heynsdaele zou theoretisch bij ons kunnen blijven, maar er is wel een grote verwevenheid met het MFC. Het MFC kan naar Vlaanderen overgaan. Wagenschot is een preferente gesprekspartner vanwege de complementariteit met Heynsdaele: ze hebben ook een school en een MFC én zijn niet-confessioneel (er zijn nu eenmaal weinig niet-confessionele MFC's in de sector).

Er is ook een historische link met de Provincie. Eind jaren '80 kende Wagenschot wat problemen. Het provinciebestuur heeft toen op vraag van de minister van onderwijs het domein gekocht en in erfpacht gegeven aan Wagenschot.

Voor de overdracht van het personeel van Heynsdaele zal een oplossing worden gezocht met respect voor hun statuut en verworven rechten (zoals dit bij elke overname gebeurt). We hopen dat de besprekingen binnen een redelijke termijn kunnen afgehandeld worden met Wagenschot.

De Voorzitter sluit de vergadering omstreeks 18.45 u.

Gent, 9 november 2016

Ambtenaar-verslaggever

De voorzitter

Luc Derudder

Goedele De Cock